



20 N Wacker Dr. Suite 1925, Chicago IL 60606
Tel (312) 236 9659, (312) 236 9655. Fax: (312) 580-1010
Email: venechic1@netzero.net
Web: <http://chicago.embavenez-us.org>

City of Barquisimeto, July 18th, 2006

Your Excellency
Tom Barrett
Mayor of the City of Milwaukee

It is my honor to address this letter with the hope of conveying my warmest regards to you in the name of the people of the State of Lara, and at the same time to introduce to you, Ing. Julio Chávez, Mayor of the Municipality of Torres in my state; in order to express our determination to strengthen ties with the people of the United States of America.

Presently, the President of the Bolivarian Republic of Venezuela, Mr. Hugo Chávez, has implemented in Venezuela, as well as in other countries of our Americas, the Miracle Mission (Misión Milagro) with the intention of improving the quality of life for low-income patients who suffer from vision problems.

It is for this reason that the Bolivarian Government of the State of Lara is allowing the citizens of your jurisdiction who suffer from vision problems to undergo surgery in our state.

It would be our pleasure to help the citizens of Milwaukee free of any charges. we do this with the greatest spirit solidarity towards you and the people of Milwaukee, with the commitment of making our biggest effort on behalf of a greater integration between these two peoples.

I reiterate to you my highest regards,

Luis Reyes Reyes
Governor of the Lara State



República Bolivariana de Venezuela

Gobernación del Estado Lara

Despacho del Gobernador

=====

Barquisimeto, 18 de julio de 2006

Excelentísimo Señor
TOM BARRETT
ALCALDE DE MILWAUKEE
Su Despacho.-

Tengo el honor de dirigirme a Usted con la finalidad de hacerle llegar un fraternal saludo en nombre del pueblo de Lara, y a la vez presentarle al Ciudadano Ingeniero Julio Chávez, Alcalde del Municipio Torres de nuestra Entidad; manifestándole nuestro empeño en estrechar lazos con pueblos de América.

Actualmente el Presidente de la República Sr. Hugo Rafael Chávez Frías, está desarrollando en Venezuela y otros países de nuestra América; la Misión Milagro con el propósito de mejorar la calidad de vida de los pacientes de bajos recursos económicos que sufren de patologías oftalmológicas.

Es por ello que el Gobierno Bolivariano del Estado pone a su disposición la posibilidad de intervenir quirúrgicamente a los ciudadanos de esa jurisdicción que presenten problemas oculares.

Nos sentiríamos muy satisfechos de poder ayudar a los habitantes de Milwaukee en nuestra ciudad, sin costo alguno para ellos; con el mayor espíritu de solidaridad hacia Ustedes y con el compromiso de brindar todo nuestro esfuerzo para una mayor integración entre estas dos entidades.

Al reiterar mis sentimientos de estima y consideración, me despido

Atentamente

Luis Reyes Reyes
Gobernador del Estado Lara